
SJEDNICA VIJEĆA RODITELJA 
 
 Ponedjeljak, 26. 09. 2016.god 
 
Dnevni red:  
 

1. Otvaranje sjednice; 
2. Izbor novog predsjednika i zamjenika predsjednika Vijeća roditelja; 
3. Izvješće o uspjehu na kraju školske godine; 
4. Provedene aktivnosti i investicije; 
5. Upis učenika u novu školsku godinu 
6. Školski kurikulum i Godišnji plan i program rada; 
7. Različito; 

 
    

 
        Ravnateljica Svjetlana Kalpić 

 
 

1. Pedagoginja je pozdravila nazočne roditelje, predstavila ravnateljicu te ju zamolila da 
nastavi voditi sjednicu. Ravnateljica je pozdravila roditelje i najavila dnevni red.  
 

2. Uz pojašnjenje zakonskih regulativa ravnateljice roditelji su predložili kandidate za 
predsjednika i zamjenika predsjednika Vijeća roditelja. Jednoglasnom odlukom za 
predsjednicu Vijeća roditelja je izabrana gospođa Renata Berečić, a za zamjenika 
gospodin Zlatko Presnac. Izbor je pravovaljan jer je od ukupno 26 članova vijeća bilo 
nazočno 19 roditelja. Nakon izbora, sjednicu je nastavila voditi novo izabrana 
predsjednica. 
 

3. Ravnateljica je najavila treću točku i pozvala pedagoginju da upozna roditelje s 
podacima o uspjehu učenika u protekloj školskoj godini. Pedagoginja je putem 
projekcije prikazala roditeljima ukupne pokazatelje te istaknula da su učenici ostvarili 
jako dobar uspjeh u svim razredima. Srednja ocjena za sve razrede iznosi 3,73, a 
postotak prolaznosti 97,5%. U odnosu na proteklih nekoliko godina uspjeh je 
poboljšan što potvrđuje da su učenici, nastavnici i roditelji zajedno pridonijeli takvom 
rezultatu. Ravnateljica je dodala da se posebna pažnja pridaje podršci učenicima  s 
poteškoćama.  
 

4. U nastavku sjednice ravnateljica je nazočne roditelje upoznala s kapitalnim 
investicijama započetim protekle godine te najavila planirana ulaganja u tekućoj 
godini. Posebno je izdvojila:  
 

- rekonstrukciju podzemnog hodnika između škole i dvorane,  
- uređenje potkrovlja stare zgrade, 
- uređenje eksterijera škole uz angažman učenika trogodišnjih strukovnih zanimanja, 
- uređenje praktikuma za CNC zanimanje u školskoj radionici, 
- ostvarivanje preduvjeta za status e- škole, 
- rekonstrukcija glavne informatičke učionice. 

 



Uz sve navedeno, ravnateljica je istaknula i da je škola sada veliko radilište jer se 
uređuje kompletno novo krovište u vrijednosti 360,000 kn. Dodala je i da se radi na 
ozelenjivanju školskog okruženja u suradnji sa Šumarijom Valpovo.  
 

5. Rezultate upisa učenika ravnateljica je prikazala uz kraću PP prezentaciju iz koje je 
vidljivo da je upisan manji broj učenika od očekivanog te da ove godine nismo upisali 
zanimanje komercijalist. Ukupno je u prve razrede upisano 144 učenika, a trenutno 
Srednju školu Valpovo pohađa 587 učenika. Takav trend se očituje u cijeloj Hrvatskoj 
i rezultat je sve manjeg broja učenika u osnovnim školama te iseljavanju obitelji.  
 

6. Detaljnim izvješćem i prikazom dva važna dokumenta: školskog kurikuluma i 
godišnjeg plana i programa rada pedagoginja je roditelje upoznala sa cjelovitim 
aktivnostima i životom škole. Istaknula je da se učenici rado uključuju u raznovrsne 
aktivnosti poput dodatne nastave, sportskih aktivnosti, preventivnih i humanitarnih 
aktivnosti, uključivanjem u školski zbor i tamburaški sastav te bogate sadržaje 
terenske nastave i školske izlete. Ravnateljica je stavila naglasak na sadržaj Godišnjeg 
plana i programa rada škole i istaknula da smo zbog navedenih dokumenata dobili 
mnoge pohvale Nacionalnog centra za vanjsko vrednovanje te viših savjetnika koji 
posjećuju školu. Predsjednica Vijeća roditelja je oba dokumenta prikazala roditeljima 
putem projekcije iz koje je posebno izdvojila članove školskog odbora.  
 

7. Pred kraj sjednice roditelji su sudjelovali u projektu samovrjednovanja škole 
ispunjavajući anonimni anketni upitnik sastavljen pri Filozofskom fakultetu u Rijeci. 
Na samom kraju ravnateljica je upoznala roditelje s najnovijim uputama vezanim uz 
izostanke učenika i naglasila da se u našoj školi tome pridaje velika pažnja kako bi svi 
zajedno pridonijeli smanjivanju ukupnih izostanaka učenika.  
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